

立橋保險客戶專享 免費人壽及意外身故保障



立橋保險致力為您及家人提供全面保障，個人客戶成功投保或續保立橋保險計劃（包括私家車保險、電單車保險、旅遊保險及醫療保險），免費享有**100,000港元人壽保障及100,000港元額外意外身故保障**（「此保障」），保障期一年，費用全免。

此免費保障只適用於年滿**18至65歲**持有有效立橋保險有限公司保單的個人客戶，每位合資格客戶只可啟動此免費保障一次。

如欲查詢任何有關此保障，請致電立橋人壽客戶服務熱線 **(852) 2830 7500**。

此保障之條款及細則：

1. 此保障之推廣期為**2021年5月7日至2021年12月31日**。
2. 此保障由立橋人壽保險有限公司（「立橋人壽」）提供。
3. 此保障只適用於年滿**18至65歲**持有有效立橋保險有限公司保單的個人客戶（下稱「合資格客戶」），合資格客戶於完成投保或續保後將會收到由立橋保險有限公司發出的邀請電郵或短訊，合資格客戶必須於電郵或短訊日期起一個月內成功啟動「立橋免費人壽及意外身故保障」，否則他 / 她將不能享有此保障。成功啟動此保障的合資格客戶將會收到立橋人壽的電郵確認核實。
4. 每位合資格客戶只可啟動此免費保障一次。
5. 此保障會於確認核實電郵內附上的保障文件內註明的生效日期起一年後自動終止。
6. 立橋人壽保留在不作任何事先通知的情況下暫停或取消提供此保障、修改其條款及細則而毋須另行通知的權利。適用於此保障之條款受限於立橋人壽之規定及適用於香港的法例。就此保障有任何爭議，立橋人壽擁有最終決定權。
7. 若中、英文版本有歧異，概以英文版本為準。

備註：

此單張只載有一般資料，僅供參考，並不構成任何銷售保單要約或任何立橋人壽及立橋保險的產品推廣。您可以向立橋人壽索取保障文件查閱有關此保障的保障範圍、不保事項、詳情及條款。如果此保障文件與此單張內容不符，則以此保障文件為準。此單張旨在香港派發，不能詮釋為在香港以外提供或出售或游說購買立橋人壽及立橋保險的任何產品的要約、招攬及建議。

「立橋保險」是指立橋保險有限公司。

「立橋人壽」是指立橋人壽保險有限公司。



Free Life Protection for Well Link Insurance's Customer



Well Link Insurance aims at providing all-round protection to you and your family. Individual customer can enjoy complimentary **HK\$100,000 Death Benefit and HK\$100,000 Additional Accidental Death Benefit** (the 'Protection') upon successful application or renewal of Well Link Insurance's policy (including Private Motor Insurance, Motorcycle Insurance, Travel Insurance and Health Insurance). The Protection period is one year and it is free of charge.

This free Protection is only applicable to individual policyholder who is aged between 18 and 65 and holding a valid policy of Well Link General Insurance Company Limited. Each eligible customer can activate this free protection once only.

For more information of the Protection, please call Well Link Life's Customer Service Hotline at (852) 2830 7500 directly.

Terms and conditions of the Protection:

1. The offer period of the Protection is between 7 May 2021 and 31 December 2021.
2. The free Protection is provided by Well Link Life Insurance Company Limited ("Well Link Life").
3. The Protection is only applicable to individual policyholder who is aged between 18 and 65 and holding a valid policy of Well Link General Insurance Company Limited (the 'Eligible Customer'). Eligible Customer will receive an email or SMS invitation from Well Link General Insurance Company Limited upon completion of policy application or renewal. Eligible Customer must activate 'Well Link Free Benefit of Life and Accidental Death Protection' within one month from the date of email or SMS, otherwise, he/she will lose the entitlement of this Protection. Eligible Customer who has successfully activated the Protection will receive a registration confirmation email from Well Link Life.
4. Each Eligible Customer can activate the free Protection once only.
5. The Protection will automatically expire after one year from the effective date shown in the benefit documents included in the registration confirmation email.
6. Well Link Life reserves the right to suspend or cancel the offer of the Protection, amend the terms and conditions without prior notice. Eligibility and provision of the Protection are subject to rules of Well Link Life, and applicable laws and regulations in Hong Kong. Should there be any dispute over the Protection, Well Link Life's decision shall be final and conclusive.
7. Should there be any discrepancy between the Chinese and the English versions, the English version shall prevail.

Note: This material contains general information for reference only. It does not constitute any offer to sell any policy nor any distribution or marketing of any products of Well Link Life and Well Link General Insurance Company Limited. You can contact Well Link Life for obtaining benefit documents for more details of the Protection, benefits, exclusions and the exact terms and conditions. If there is any conflict between the benefit documents and this leaflet, the benefit documents shall prevail. This leaflet is intended to be distributed in Hong Kong only and is not and shall not be construed as an offer to sell or solicitation of an offer or recommendation to purchase or sale or provision of any products of Well Link Life and Well Link Insurance outside Hong Kong.

'Well Link Insurance', herein refers to Well Link General Insurance Company Limited.
'Well Link Life', herein refers to Well Link Life Insurance Company Limited.